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Dag allen 

  

 Na een jaar vragen om inzage in het dossier Park Brederode krijg ik van de heer Heijink het bericht 

dat er helemaal niets te vinden zou zijn met betrekking tot de activiteiten van wethouder de Rooij 

inzake de verkoop van het hoofdgebouw. 

  

 De gemeente was gee  partij   olge s ethouder Heiji k aar zo el olge s de heer Kruijs ijk als 
aanwezigen tijdens een voorlichtingsbijeenkomst bij Bartje heeft mevrouw de Rooij medegedeeld 

zelf op zoek te gaan naar investeerders. 

  

 Dat heeft ze dus gedaan en blijkbaar succesvol. 

  

 Toch schijnt daar helemaal niets van terug te vinden zijn in de gemeentelijke archieven, helemaal 

niets volgens wethouder Heijink en burgemeester Roest. Nu weten we dat de heer Heijink wel meer 

zegt dat er niets te vinden is en achteraf blijkt dat er toch van alles is. 

  

 Het is volstrekt ongeloofwaardig dat er geen correspondentie te vinden is.  

  

 Mevrouw de Rooij besluit dus op zoek te gaan naar investeerders. Daar moet op zijn minst zijn  

overlegd met het college daar de gemeente geen verkopende partij was. Ook moeten er afspraken 

zijn gemaakt met potentiële investeerders en de verkopende partij. 

  

 Ik wil graag weten welk onderzoek naar stukken de heer Heijink heeft uitgevoerd, is mevrouw de 

Rooij zelf benaderd? En wat is de mening van het college over de stukken van D66 raadsleden en 

wethouder Botter die notabene om een onderzoek vraagt. 

  

  

 Groet, 

  

 rob slewe 

 Hart voor Bloemendaal 

  

 


